
REFERAT FRA STYREMØTE 7-2016 LØTEN O-LAG 

ONSDAG 30. NOVEMBER 2016 KL. 18.30 

HOS LARS SKRAMSTAD 

Til stede: Emilie Westli Andersen, Tove-Kristin Westli, Lars Skramstad, Kristian Storsveen, 

Bjørnar Bjørke Olsen, Stine Berg og Steinar Libak 

 

 

 

Sak 44/2016 Godkjenning av referatet fra styremøtet 19.10.16 

Referatet ble godkjent 

 

Sak 45/2016 Rapportering tiltaksplan 

Tiltaksplanen ble gjennomgått og evaluert og resultatet blir rapportert inn til NOF 

 

Sak 46/2016 Night Hawk 

Vi har fått mulighet til å arrangere Night Hawk i 2019 eller senere, beregnes å være behov 

for 50-60 arrangører. Arrangørtidspunkt ca 10 august.  Anslagsvis ca 600 løpere. 

Nordbygda/Løten ski aktuell medarrangør.  VM i orientering 13-18 august 2019 kan gjøre det 

mindre aktuelt. 

Forslaget legges fram på årsmøte. 

 

Sak 47/2016 mCash for lag og foreninger 

mCash er aktuelt. Dette er kan benyttes ved eksempelvis kioskvarer, treningstøy, 

påmeldinger.  Vi velger å anskaffe dette, Tove Kristin følger opp. 

 

Sak 48/2016 Innkjøp av terninger, «hatter» og ball? 

Emilie kjøper inn nødvendig utstyr 

 



Sak 49/2016 Lage kalender med de forskjellige søknadsfrister 

Tove Kristin lager årshjul med aktuelle frister, dette vil gjøre det enklere å planlegge og 

gjennomføre framover. 

 

Sak 50/2016 Budsjett 2017 

Aktuelt å inkludere kr 80.000,- spillemidler i budsjettet.  I forbindelse med 40 års jubileum er 

det aktuelt å arrangere bursdagsfest mulig ramme kan være kr 10.000,- og aktuelt tidspunkt 

6-7 mai. Sportslig kr 50.000 i budsjett. Rekruttkomiten kr 10.000,- i budsjett. Info kr 5.000,- i 

budsjett  teknisk kr 20.000,- i budsjett.  

 

Sak 51/2016 Årsmøte Løten o-lag 2017 for året 2016 

6. februar kl 19. på Tingberg, Bjørnar ordner husrom.  

 

Sak 52/2016 Stolpejakt 2017 – skal vi arrangere det? 

Stolpejakt kan være interessant for å øke interessen for orientering. Steinar forespørrer Tore 

Stenseth om å lede/arrangere stolpejakt i Løten. 

 

Sak 53/2016 Evt. 

Mjøs-O light inkluderer Glåmdal, Hadeland og Nord-Østerdal.  Vi ønsker primært å ha et 

Nammo Cup løp etter pinseløpene, Tove Kristin kontakter Mjøs-O koordinator 

Herman foreslår dato for nattcup 2017. 

Hedmark Fylkeskommune er aktuelt å søke (finansiering) for Stolpejakt.  

Trener 1 kurs del 2 på Lund skole 4. og 5. februar, Tove Kristin forspør rektor. 

Mulig Ski O løp i mars drøftes på styremøte i januar.  

 


